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sb"eli kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökéne k

Helyben

Tisztelt Elnök tar !

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok feltenn i
Lázár János Miniszterelnökséget vezető Miniszter Úrhoz :

„Várható a nyugdíjkorhatár emelése?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A nyugdíjkorhatár emelésével kapcsolatosan a következő kérdést kívánom feltenni :

A kormány szerint az elkövetkezendő 15 évben szükséges-e a nyugdíjkorhatár emelése?

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Budapest, 2016. szeptember 9.

Dr. Oláh Lajos
Demokratikus Koalíció
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